
Omstreden trafohuisje leidt opnieuw tot vragen: 
‘Gemeente is kansloos in juridische procedure’ 

Het omstreden trafohuisje aan het Havenhoofd in Papendrecht blijft de gemoederen 
bezighouden. In navolging van de PvdA heeft ook OP kritische vragen gesteld aan het college. 
Volgens de grootste oppositiepartij bewandelt de gemeente een heilloze weg door een juridische 
procedure te laten doorgaan. Die gaat volgens OP nog maanden duren en is ‘kansloos’.  

Folkert van der Krol 22-03-23, 09:11 
 
Omwonenden werden vorig jaar overvallen door de plotselinge komst van het trafohuisje, 

waarover ze enkele dagen voor het begin van de werkzaamheden per brief werden 

geïnformeerd. Waterbusexploitant heeft laadkasten, laadpalen en het trafohuisje nodig om de 

nieuwe elektrische waterbussen mee van stroom te kunnen voorzien. Omwonenden vrezen 

hoogspanning en geluidsoverlast van het trafohuisje. 

OP is van mening dat de gemeente ‘een scheve schaats’ heeft gereden en nu maar beter de 

dialoog met de bewoners kan aangaan om naar een oplossing te zoeken. Het college heeft altijd 

volgehouden dat de vergunning voldoet aan de leidingenverordening. 
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Komst van trafohuis met hoogspanning overdondert buurt: 
‘Bewoners liggen er al nachten wakker van’ 

Compleet overrompeld voelen ze zich. De bewoners van het Havenhoofd in Papendrecht krijgen 
onaangekondigd een transformatorhuisje van enkele meters hoog en breed pal naast hun 
woningen en tuinen. De verontwaardiging daarover en de angst voor de gevolgen zijn groot. ,,Dit 
is te bizar voor woorden.’’ 

Folkert Van Der Krol 28-05-22, 12:07 

Een vorige week vrijdag bezorgd briefje van waterbusvervoerder Blue Amigo, dat is alles wat de 
bewoners ontvingen. Daarin wordt alleen beschreven dat er graafwerkzaamheden voor een 
laadinstallatie van de elektrische Waterbus komen.  

Alarmbellen 

Bij de inwoners, die inmiddels een protestbord hebben opgehangen, rinkelen de alarmbellen. Via 
een ambtenaar van de gemeente die de bewoners kennen, kwamen ze erachter dat een 
transformatorhuisje precies tussen hun woningen wordt gebouwd, op een plek waar op 
maandagen en dinsdagen de kliko’s worden geleegd. ,,Dit is juist een stukje woonerf en een van 
de weinige plekken waar kinderen veilig kunnen spelen, want op het Havenhoofd rijden veel 
scooters en wielrenners’’, zegt bewoner Koos van Mook (63). 

Wij hebben nog niets te horen gekregen over hoeveel straling en geluid zo’n trafo oplevert 

Koos van Mook  

Hij, installatiemanager van beroep, weet hoe die transformatorhuisjes in elkaar zitten. ,,Daar 
staat hoogspanning op’’, zegt hij. ,,Ze maken een brommend geluid. De Gezondheidsraad heeft 
aanwijzingen dat de straling ervan de kans op leukemie bij kinderen vergroot. Wij hebben nog 
niets te horen gekregen over hoeveel straling en geluid zo’n trafo oplevert, maar je wilt toch niet 
dat daar kinderen bij in de buurt spelen.’’ 

Logeren 

Het zitgedeelte in zijn fraaie tuin ligt direct naast het stukje gemeentegrond waar de trafo moet 
komen. ,,Elke week hebben we kleinkinderen te logeren, maar als dit doorgaat, mogen ze hier 
straks niet meer komen’’, zegt Koos, die er al 21 jaar woont. ,,Ook veel andere bewoners zijn zich 
rot geschrokken. Een aantal ligt er al nachten wakker van.’’ 

Burgemeester Annemiek Jetten kondigde vorig jaar juli in een brief aan de gemeenteraad de 
komst van de trafo aan. Die zou, samen met een oplaadstation (bij de waterbushalte), binnen een 
straal van 100 meter van halte Veerdam worden geplaatst en worden voorzien van historische 
foto’s en een groen dak. De bewoners hoorden er niets over. ,,Dat is bizar, want ons woongenot 
wordt verstoord’’, zegt Koos van Mook. ,,De trafo ligt bovendien niet eens binnen een straal van 
honderd meter, de afstand is 115 tot 120 meter.’’  

In de knel 

De komende weken zitten de bewoners al knel, omdat ze vanwege de graafwerkzaamheden voor 
de kabels vermoedelijk enkele tientallen parkeerplekken (voor vergunninghouders), inclusief 
carports, niet kunnen gebruiken. De eerste dag van de graafwerkzaamheden werd meteen een 



elektriciteitskabel geraakt en zaten de bewoners vier uur lang zonder stroom. Maar de angst zit 
hem vooral in de langdurige gevolgen, voor de gezondheid, veiligheid en de waarde van de 
woningen. ,,Als die trafo hier staat, daalt de waarde van onze huizen. Wie gaat dat betalen?’’, 
vraagt Van Mook zich af. ,,Er zijn veel betere locaties voor een trafo.’’ 

De bewoners zijn totaal niet betrokken bij de plek waar de trafo komt 

Derya Karso  

De Papendrechtse PvdA-fractievoorzitter Derya Karso meldt de zaak op de politieke agenda te 
zetten. ,,De bewoners zijn totaal niet betrokken bij de plek waar de trafo komt’’, zegt ze. ,,De 
gemeente heeft daarbij geen vinger aan de pols gehouden. Dat kan echt niet. Gezondheid en 
veiligheid zijn het belangrijkste.’’ 

Vergunning 

Een woordvoerder van de gemeente laat weten op 9 mei een vergunning aan Blue Amigo te 
hebben gegeven voor de trafo. Deze is gepubliceerd in een huis-aan-huisblad. Volgens de 
woordvoerder is rekening gehouden met eisen op het gebied van geluid en veiligheid. ,,Het is een 
transformatorhuisje voor elektra, zoals er vele staan in de gemeente, ook soms in de directe 
nabijheid van woningen.’’ 


